
Flere Århusianere skal have mulighed for at dyrke sport 
 
Jeg ønsker at afsætte 35 mio. kr. til nye fritidsfaciliteter. 
 
Motivation: 
Århus vækster med over 5.000 nye indbygger hvert år. Desværre er og bliver der 
ikke bygget nok fritidsfaciliteter de tusindvis af nye. Det bliver kun svære og svære 
at få en tid til at træne i en hal eller spille på en fodboldbane. 
Derudover har byrådet med borgmesteren i spidset voldsomt fortættet midtbyen, så 
der i dag og endnu flere fremover skal bo i midtbyen. Og det uden af der er blevet 
bygget tilsvarende flere haller eller boldbaner. I midtbyen er der ikke mange 
muligheder for at bygge flere fritidsfaciliteter. Derfor er det ekstra vigtigt at det 
bliver prioriteret ved udviklingen af pier 3 og DSB grunden. 
 
Men også vores oplandsbyer vokser, derfor skal vi i større grad støtte de projekter 
der er længst i forhold til at blive realiseret og de projekter der dækker flest brugere. 
 
Finansiering: 
De ekstraordinære store engangsindtægter fra f.eks. selvbudgettering og 
erhvervsskatten. Salg af ejendomme der i dag benyttes til privat udlejning og ellers 
overflødige ejendomme. 
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